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Statenvragen medicijnentekort 

Goes, 1 maart 2024 

Vragen ingevolge artikel  44 reglement van orde aan  het college  van Gedeputeerde Staten                                       

van   Roy Zeilstra en Ralph  van Hertum   van PvdA-GroenLinks  

Toelichting:  

Tijdens de commissie Economie van 26 januari 2024 stelde dhr. De Wit van JA21 vragen over het 
tekort aan medicijnen. Naar aanleiding daarvan en de actualiteit over dit onderwerp stellen wij een 
aantal vragen. In de PZC stond op 29 januari een artikel waarin de apothekers hierover aan de bel 
trokken en waarin de problemen geschetst werden die het gevolg zijn van dit tekort. Wij zijn 
benieuwd hoe GS kijkt naar dit probleem. 

Aan Gedeputeerde Staten (GS) hebben we de volgende vragen: 

1. Heeft GS zicht op de totale hoeveelheid medicijnen die er op dit moment te kort zijn in de 
provincie Zeeland? Kunt u aangeven hoe groot dit tekort is? 

2. Indien GS dit niet inzichtelijk heeft, is GS dan bereid om hiernaar onderzoek te doen? 

3. Is GS het met ons eens dat dit tekort is ontstaan door het preferentiebeleid vanuit de 
zorgverzekeraars? 

4. Indien GS dat niet met ons eens is, wat is volgens GS dan de mogelijke oorzaak van dit 
tekort? Graag een toelichting. 

https://www.pzc.nl/zeeuws-nieuws/zeeuwse-apothekers-over-medicijntekort-het-is-voor-ons-haast-niet-meer-werkbaar~a75e2bbc/
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